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nxBTUNO imor or the disclosures con-

CBBM1NO THE BABCOCK TRIAL.INTERVIEWS
WITH CHANDLER AND BABCOCK.
The testimony of C. 3. Bell before the Clymer com¬

mittee to-day created a profound Impression. He said
In conversation after the cloae of bla examination that
he had told the truth, and that if his actions seemed
inconsistent it was because he started out with a firm
belief that Babcock was Innocent and was the victim
of a political persecution; that he acted In food faith
to defeat what he supposed were the machinations of
Bnbeoek'a and the President's enemies until be be¬
came aailsfled of Babeock's guilt, when he was askad
to obtain and destroy the evidence against him, and
that then he had dropped the matter,
and so for as he had done anything
had worked In the Interest of Justice.
The principal points in this testimony were that be had
frequent conversations with the President, who wished
to know whether Babcock was guilty or not, and teems

to have taken this queer way of discovering It by em¬

ploying n detective to get a look at the evidence in the
government's hands, some of which the President
appears to have suspected to be false or forged. The
President seat him flrst to the Attorney General tor an
appointment, who delayed and finally told him that n

hlth official In tbs Treasury had advised him not to
send Bell to St. Louis; then to Secrotsry Chandler,
who appointed him on the Prseident's recom¬
mendation. Bell says that he was enjoined by
Babcock sad some of his lawyers to get the
testimony against Babcock and bring it to the Ltndell
Hotel to be there destroyed; that Babcock told him he
must get it all, as to get only n pert would be useless;
that whan he Rename satisfied of Behooch's guilt he
dropped the matter, having meantime get access to
Dyer's papers and looked at some of them, and that
Soger Sherman wee afterward aeat ent to St. Louis
from Now York to do what Boll had refused or tailed
to do, and did tern ever certain documents to Babeock's
counsel.

in confirmation or Bell's testimony the following
points tarn up hers from different sources. Secretary
Chandler says he appointed Bell at the request of the
President, and that afterward he dismissed him on the
Preeldent'e motion, General Grant telling him that
Bell was s scoundrel Bell says he was dismissed
three days after he reported to the President that,
la his belief Babcock was guilty. It is known
Also that Bell did get access to Oyer's papers in St.
Louis, and that a detective or watchman caught him in
the act of replacing some papers he had taken out. It
Is mho known, independently of Bell's testimony, that
the cipher, he had and which was publtshod in the
Bantu was mostly In Lockey's handwriting. This
was known hare at the time It was published. It was
also known here at that time that Bell had access to
(he President. Among persona who have had the
means to be thoroughly Informed oi the secret mantp-
¦iations In the Baboock case Bell's testimony is re¬

garded as true In all its main statements and prob¬
ably entirely true, and it Is certain that corroborating
circumstances other than those mentioned can be ana
probably will be discovered.

INTERVIEW WITH SECRETARY CBARDLEB.
A Herald correspondent called on Secretary Chand¬

ler and lent up hta card this evening.
The Secretary camo In smiling and eald, "Yon have

come to ask me about Bell. I only read the report of
hi* testimony late this afternoon."
The Secretary went on to eay that Bell'e Inference

and assertion that he (Chandler) had an understanding
with the President or any one else that the witness
was employed for General Babcock was totally fclse,
hut Mr. Chandler said that Bell was recommended to
htm by the President, and the recommendation
was wrlttcu on a card to the elTect that Bell
was a good doteetive and would be a proper
man to put on the secret service force of the
Interior Department. Xot long after this General Hurl-
but, of Illinois, or some other officer of rank In tho
army, called at the Secretary's office and saw Boll's
card lying on the desk, whereupon the General said
that Bell was a good spy and was a valuable man

to employ cm secret missions requiring detectlvo
talent. He bad known him In the army ana employed
htm as a spy. He had also known him as a soldier.
Bell proved competent and faithful, and was pro¬
moted.

tic rntstDRYT'a ciia.nou or orimos.
After this Secretary Chandler gavo Bell a place on

lis seem service force under the chief, Mr. La Barra,
and he saw nothing more of him nor beard anything
of him for several weeks One. day the President
told him (the Secretary) that he was mistaken about
the character of Detectlvo Bell He had thought he
was a good man, but bad fbund that be was a scoun¬

drel, and bo wanted him removed. At this the Secre¬
tary ordered Bell's discharge. A month or two later
Bell applied fbr his pay, having received none stnee be
was >rst engaged. The chief of the detectives was con¬
sulted and he sala he did not know, what Bell had
done to warrant payment Secretary Chandler then
refused to pay. He said he would eign no vouchers
for employes who did nothing, end to thie
hay the Secretary did not know wfether Bell
had received a cent Irem the department.
Perhaps Oeaeral Gewea might have signed his vouch
»re and the smm received pay, but not through Mr.
Chandler. Mr. Chandler did not remember that
turkey bad spokea a word to him In favor of Bell or
iven mentioned hie name. The only persona who
vouched for him were President Grant and General
Huribet. He did sot recollect where the President
wee when he spoke in Bell's behalf He believed It
was at a Cabinet meeting.

nrraavmw wits oesural barcock.
General llabeock was also interviewed this eveqlng

at his house. He teemed to anttctpoto the object of
the visit, and as soon aa Bell'e name wee men-
tieneil he said, with emphasis, "Bell's story laa tissue
of Ilea from beginning to end."
rum attobxvT general's "DtaoocBaooro'

LKTTRJt HEVOEKD.
The Jadteiary Committee having to-day reported a

resolution condemning the Attorney General's letter
In dlatrlet euerneys, "discouraging witnesses." and
loelarlag that he ought to revoke it, it semes out this

evening that is $W «»iki t| uorny uur tse <

elusion <ft tha Babcock trial

FROM OUR REGULAR CORRESPONDENT.

Wasbmoton, March 31, 1178.
DEBT CORRUPTION IX TUB LEND OFJTCCB.

Mr. Baztoa, lormerly a dark In tha Land Offlca and
allacad to ba deeply Implicated In tha land frauds re-

easily nnaarthad by Secretary Cnandlar, was reported
to have fled to California a tew weeks ago. lie has just
returned to the city and turned States evidence. His
disclosures are of a most damaging character showing
extensive frauds which bad been systematically carried
on for yearn Many parsons are Implicated and further
developments are pending.
THk SILVER RESUMPTION ACT THBOCOB THE

HOUSE.
The Bouse to-day passed the Silver Resumption bill

with Reagan's amendment, making tha silver do>iur a

legal tender In single payments to the extent of $60
and the smaller silver colas to the extent of $26. The
Senate will doubtless pass the bllL The whole ques¬
tion of silver will receive elaborate treatment at the
hands of Senator Jones, of Nevada, who has prepared
a lengthy speech on tbo subject.
SENATOR BRUCE AMD AFFAIRS IX MISSISSIPPI.
When Senator Brace heard how things wero going In

Mississippi tha other night, he exclaimed with an em¬

phatic oath that the State had gone to ruin. It was

past saving He also declared that be should not speak
ou Mississippi attars when Morion brought them up.
He since changed his mind and made a characteristic
speech to-day.

A SrC TORE APPOINTMENT.
The name of Stephen B. French was sent Into the

Senate to-day by the President for continuation as Ap¬
praiser of Merchandise for the port of N«w York, vice
Darting, resigned.

AN INJUSTICE CORRECTED.
An error in the proas reports concerning tbo work

of the committee on the real estate pool has done in

justice to some of the members of that committee. For
Instance, the able legal argument on the subject of
retalomg the recusant witness Hallett Kilbourn in tie
custody of tho House as agulnst tho demand for his
body by the local courts, was made by Mr. Jeptha D.
New, of Indiana, instead of Mr. (Hover, to whom it
was Inaccurately credited.

GENERAL WASHINGTON DESPATCHES.

Washington, March 31, 1878.
DEMOCRATIC CAUCUS OX THE IMPEACHMENT

TBIAla.THE MANAOEBS.
A democratic caucus was held to-nlg... >" ..utng

till half-past eleven o'clock, tor tho purpose of tl»>cuub
managers to conduct tho Impeachment t al of ox-. »

rotary Belknap before the Senate.
Tho following named gentlemen were chosen by bal¬

lot:.Messrs. Lord, Mow York; McMahon, Ohio;
Knott, Kentucky; Lynda, Wisconsin, aud Jenks, Penn¬
sylvania, democrats; and Wheeler, New York, and
Hoar, Massachusetts, republicans.

THE BABCOCK TBIAL INVESTIGATED.
Washington, March 31, 1878.

Ex-Assistant Secretary of the Treasury Sawyer de¬
nied to-day, before tha Committee an Kxpendlturea in

the War Department, that ho had ever carried any
memoranda of B. Gordon Daniels to the Secretory
of War, upon which his commission ss post trader
wss revoked, nor had Daniels any arrangement with
a man named Traey concerning the payment of money
lor ibo post. Witness never know there was a money
bargain between Tracy and Daniels nntll so informed
by the Secretary of War. He then told Tracy that ha
would have Daniel# removed, which was dona

Before tbo same committee, C. 8. Bell test I fled ss

follows:.I reside la Jackson, Mist; In Jane, 1872, I
think, I came to Washington to apply for a post trader-
ship in Texas, Fort Davis, or any other post 1 could
get; 1 had recommendations from many officers of tho
army, including one from General Reynolds, under
whom 1 had served In 18$$ and 1870, In the secret ser¬

vice, In hnnting down soma of tho murderers of
tho freedmen and army officers; when I came to

Waahfagton 1 w»st to the offloo of the Secretary of

War, sent in m ggd. and when 1 same into
he desired 'to kahis presence it desired to know what 1

wanted, and 1 told him that 1 wished to secure n post
tradersblp; I had In my hands s number of recom¬

mendations from different ofhoera for services ren¬
dered during the war and afterward; he teemed con.
¦fderably offended at my calling on him on that busi¬
ness, and said if ha had known that that was tha ob¬

ject of my visit bs should not have seen me; I told
him It woold not take ma bat a very brief time to get
out of his office; I went out, and had got to the fur¬
ther end of tbo building when a young man came out
somewhat m a hurry; 1 assumed that he belonged to
tho department from the lscl that ha had no hat on;
ho said that tha Secretary desired to see mo, and 1
went back.

"CAD TOP PAT TWO THOCBABD DOLLARS ?"
When I went In the Secretary told me that he had

been greatly annoyed by various applicants for these
posts; 1 do not remember exactly what shape the con-

vernation took, but 1 know be asked me what the post
was worth; 1 told him I did not know; ho said, "Is it
worth $2,000 a year 7" I supposed he was morely ask¬
ing mo as a matter of opinion as to the value of such
posts there, and I told him I supposed it was worth

that; said he, "Can you pay $2,000 a year ?" there
was vrry little more said, and I went away.

q. In that conversation did you distinctly under¬
stand him to ask you to pay htm $2,000 for It? A.
Well, owing to the nature of the conversation thaj
occurred before I went out I rather thought he was

trying to trap me, to get me into some sort of an offer,
perhaps; I did not choose to go any further with it,
and 1 let the matter drop; I had no direct recom¬

mendations for Fort Davis, nor did 1 make any appli¬
cation In writing; 1 had never met the Secretary pre¬
viously, and I thought the conversation was rather
straitge; I did not tnlnk from the nature of the ser-
viceTbad rendered I ought to pay anything tor a thing
or that kind, d that was what be meant; at the time
1 oooetdercd it an attempt to entrap me, on account of
the sharp words that had passed between ua

y. Do you know Colonel Uoodfeliow? A. Yea
y. Do you know Mr. Crosby ? A I have met him

three or lonr times in regard to business matters.
y. Do you know anylbiug with regard to those gen¬

tlemen? A. I do not: Major Ooouiellow was Judge
Advocate Uenersl at the time; I was with General
R-y i olds, and be had oognitance of a good deal of my
work done then.

y. Have you over informed any one that Secretary
Belknap used hla Chief Clerk, Mr. Crosby, and Colonel
tioodfeliow or any army oitlcer oa duty in the War De-
purttieot aa agents and "go betweens" in matters of
this kindf A. Mo, sir; not to my knowledge; 1 have
no knowledge of unytbing of the kind.

TALK OK THK FKOSTIKR.
y. Have you ever heard any post traders in Texas

talk about what they paid for their posts? A Oh, yea;
it is common talk in San Antonio and Anstin.

y. Did you ever make any other application to the
Secretary of War than the one you have spoken of?
A. No. sir; one was enough lor mo.

y. What business are you engaged in now? A. Ism
on detective work: not at present under the govern¬
ment.

y. You were a detective and scout for years in Texas?
A. Yss, air: I have also been acting as special agent of
the Internal Kevenue Department,

y. Who appointed you ? A Mr. Chandler,
y. Have you rendered any recent service to that de-

purtment? A None since the 10th of February of
this year.

y. Are you personally acquainted with Mr. Chand¬
ler. A. 1 am.

ran rassiDBXT's bki<uiks*datiov
y. Did he appoint you at his own motion, and, If

not, at whose eottciiatioaf A The President of the
l ulled States.
y. Are you acquainted with him personally? A

Yes, sir.
y. How long have you known him? A 1 have

served him at intervals since 1MM.
y. Mad yea bis recommendation when you went to

the Secretary el War ? A. 1 had.
y. Had you General Heynolda'T A I did not aak

any but the President's; the recommendation was of
such a character that I did not think 1 needed any
other.

y. Have you got that recommendation of the Presi¬
dent with you? A I have not.

y. Can you tend for it? A I do not think I can
reach it at present.

y. What time was It dated? A The latter pert of
December, 1*75.

y. 1 thought you said you had it with yon when you
weut to the .-ucretary ol War to apply to he appointed
a post trader? A I had papers Irom the President
then, bnt they did not pertaiu to that matter; they
were general.

y. Then thia roeemmendatlon you now speak of was
a recommendation to the Secretary of tin interior to
appoint yon as a detectiver A It did not specify that;
.t wa« a general recommendation to give me an ap¬
pointment; it waaon a oerd; 1 think It ran something
like this:."Hon. Z. Chandler, Secretary of the In¬
terior.1 commend to you the hearer, Mr. C. S. Bell,
lor an appointment. He has rendered valuable ser¬
vice dnrlnk the war and sines;" I know It covered one
fell aide of the card end aperuoaof tae other; I
handed it to the Secretary of the interior, I went there
a day or two afterward to get it, and be could sot flau
it, although he had a very careful search made.

Q. Ua that recommendation the Secretary ef the

interior appointed yon? A. 1 suppose be did; I knew
tbu the President sad Mr. Luckey both spoke to blia
l>vfkouslly about appolntinf me; I received the ap¬
pointment dated January 6. (The witness produced his
appointrneiil as first eia*s clerk in the l'euaioa tMOce.
He explained that there was no such office aa special
agent under the Interior Department, the men acting
as anch being darks detailed lor that duty.)
Q. What was your salary I A. Twelve hundred dol¬

lars a year and (S per diem and travelling expenses,
aggregating about f 2.196 a year; I entered on the
office on the 7th ot January last; the list of caaes was
sent to me at St. Louis to be worked up, but I never
worked them up.

THK WAS BKCRSTAMY's AVOIKDl fOIS.
In cross-examination by Mr. Danlord the witness

stated that the reason he did not go to the President
and tell him that Secretary Belknap had proposed to
htm to pey for a post tradorshlp was that the Score
tary of War weighed somewhat more than he did, and
he did not think It would do to attack him.

Mr. Clvmer.I'nder that appointment were you in¬
terested in the Babcoclt caso iu St. Louts? A. No, 1
was nob

(J. Were you sent out there to take any part in it?
A. No. sir. uot under this appointment.

Q. I nder any appointment 1 A. No, sir.
y. Were yon never employed in any way In connec-

tion with that case ? A. Not by the government.
y. By whom, then.lienors! Babcock? A. (hesitat-

ingly).No, 1 cannot say that I was.
(J. By his counsel ? A. No, sir.
y. By anybody tor him ? A. By sorao one acting for

biui; i suppose acting lor him; they said they were; I
was employed iu November. '

y. What services were you to render uudcr that etn-

ployuient? A. (alter a pause).1 would like a iitlio
time to reflect upon that matter, so us to put it in
shape.

y. 1 only want the truth; it is not very hard to tell
that. A. 1 do not know as that has anything to do
with this case.

y. We will determine that alter we hear It. I only
want to know who employed you ? A. In regard to
those St. l.ouia whiskey matters?

y. Yes. (ieueral Babcock is an officer of tlie urmy,
and I propose to Inquire about him now. A. Well, 1
was employed by Mr. Luekey, the private gccrelury ol
Iho President.

HOW UAJiCOCK'S XHI'Al'K was manackd.
y. What wero you to do for Mr. l.uckey r A. To

make It a* brief as possible, I was to lock into tbe hands
ot the District Attorney there, Colonel Dyer, uud see
what evidence there waa against (.ieueral Babcock.
SJ. You were scot by Mr. Luckey, then, to go out

there and inquire what case there was against General
Babcock ? A. 1 was thero at tbe lime.

y. Utd Mr. Luckey write to you? A. No, air; I met
him thero at tbe hotel.

y. How were you to do it? A. I was simply to visit
the District Attorney's office, as 1 had the ruu ot the
office there, and see what evidence there was.

y. Did you go there and gel hold ol it? A. 1 did.
y. With the consent ot the District Attorney? A.

No, sir.
y. You got It surreptitiously, then? A. I did.
y. Did you lurnish what you got to Colonel Luckey?

A. 1 did ;'that was in November at ilia Lindell Hotel.
y. Was there any other person connected with

Colonel Luckey that you knowoir A. A gentleman
nuined A. C. Bradley, of Washington, who said he was
acting us one of the'counsol lor lieuerul Babcock.

y. What inlormation did you lurnish Luckey? a. I
told blui that the evidence ugainst (ieueral Babcock at
that time was weak; I did not give bun copies of any
papers.

y. Had you read the evidence against Babcock that
was in the District Attorney's office? A. Oh, no; I
only knew from what I heard In tue office and what
Colonel Dyer himself told me.

y. Did Colonel Dyer know that you wero the agent
of Luckey ? A. No, sir; not ut that time, fluuse-
quently he did.

Q. Did you look over the pnpers in that office ? A.
Some ot them.

y. Did you read them all? A. I read a good many
of them.

Q. Where did you get the papers In the office? A.
On the table and iu the drawers.

y. Was that the secret service that Colonel Luckey
told you to render him ? A. It was.

Hkuxv in Hancock's uitlt.
Q. He told you to go there and And ? A. To go

and And out all I could. 1 wish to siato that at thut
time 1 believed Irom tbe conversations I beard in tbe
District Attorney's office and among many influential
men outside that this attempt to impltcalo General Bab¬
cock was made lor iho purpose ol' injuriug President
Grant, whom I had served as a scout during
tbo war, and lor whom 1 hod a strong regard; these
men claimed to be strong friends ol Brlstow's; I saw
many telegram* tfiat passed between Washington and
tho District attorneyatbere, and others, and It looked tbat
way: 1 believed tbat until another mailer came up there,
sua then I thought the parties out there were acting
wiinoul antbority. and were, perhaps, overanxious,
and 1 believed It until 1 came to Washington; wbon I
came here I found that 1 waa on the wrong track and
I dropped the case, and 1 took measures aitcrward to
cause information to reach the President tbat that idea
was wrong.

y. That Babcock waa not guilty? A. That Babcock
was guilty.

HOWARD VON CANDOR.
Q. You informed tbe President that Babcock waa

guilty? A. I took measures to inform him that I be¬
lieved he waa guilty; 1 did It bocause tho President
Himself told me that it General Buooock was guilty he
wiabed to know U; he wished nothing concealed, and
be wished him puulahod; 1 look the President at bka
word and Informed him of it, uud 1 got my dismissal la
three days afterward.

y. Bad you any conversation with General UabcocC
In regard to this matter? A. Frequently; probably a
doaen times alter I arrived here in December.

haboock's admissions.
Q. If at any time General Babcock admitted to you

that bo was guilty pieuse state ii? A. His admission
was clear enough. 11 they wanted mo to get evidence
out of the offioo and deetroy it it waa clear enough.

y. Did he admit to you that he wasgullly ? A. I told
biui what Bradley aaked me to do in St. Louis, aud in¬
stead ot dissenting he said tbat he did not wish me to
gel the evidenoe out of that offlco unless 1 could got
tho whole ol It; tbat if I got part ol it it would bo worse
than none.

y. What bad Bradley asked you to do? A. Ho bad
aaked mo to get the evidence out of tho offlco and
bring It to the Lindell hotel,

y. What was to bo done with it there? A. Do-
¦troy lk

Q. Was Colonel Lockey present when Bradley told you
to do that? A. I believe not: I believe this was in Brad¬
ley'* room, No. 106, in the Lmdell Hotel; tho proposi¬
tion *u made alter Luekey came Kaat In the latier

Ctrl of November; 1 went down with Bradley and
uckey to the depot when Luckey went to lako tho

train to go Kaat, and ho told me to consult with Brad¬
ley, that Bradley was there In the interest of General
Babcock, and this whole move was not against Bab-
cock but against tho President, and for tne to consult
with Bradley and to act with him.

y. And Bradley told you to get that evidence out of
the District Attorney's offlce, and bring It to the Lin-
dell Hotel to be destroyed ? A. He did.
4 Did you attempt to get It? A. No, sir; 1 did

not.
y. Why didn't you? A. Well, 1 thought that was

going rather too iar in the matter.
4 You had told him all yon knew of It? A. Yes.
y. When you came back here you say you had a

conversation with General Babcock? A. Yes; I met
him at No. 2,100 Pennsylvania avenue. (The witness
produced a memorandum of the number of tbo house,
giveu him, bo said, by Luckey.) In that conversance I
related all 1 bad acen and heard in Bt. Louis, and 1
told him of tbia propvaal ol Bradley's; be said ho did
not want me to get it unless 1 got the whole ol
It; that part of it would be worse titan
none; the matter was talked over between us after¬
wards and he remarked that ir I got it 1 would be well
rewarded; 1 told btm 1 didn t Mco to go into it; I
also, met bis counsel, Hr. Sions; I was at General
Baboock'e bouse six or seven times.

TAkixo Tax raauDBXT ar his word.
Q. What occurred there when bis coiiusd wss pres¬

ent ? A. There was a great deal of talk; 1 gave them a
written report ot all that 1 had seen and heard at ML
Louis; 1 have not a copy ol the report; General
Babcock. I suppoae, haa the report; 1 had given
them that report previous to this talk about getting
the evidence, and up to the tlmo ol matting that
report I still thought that the maltt-r was
Intended as a political inovc; but when I
found out that 1 was wrong I dropped it and went irom
here to New York on the 1'Jih or January, and did uol
return to Washington until about the 8lh or 0th of
Fobruary; 1 then took the President at hie word and
took measures to send blm information that General
Babcock was guilty: 1 should bate stated that 1 gavo
the thing up alter Mr. Itradh-r lull Kt. Louts, which
was a night or two after Mr. Luckey lelt, and went to
Lexington. Ky.; from there I wrote to Mr. Bradley
and aakou him to return my letter, end be did so, ac¬
companied by the lollo wing:.

WasaracToa. Dee. V, 1876.
C. 8. Rill Ksq.
Yours received to-day, and herewith returned. I am

au.bnrtsea to request you to come <m immediately, and to
.ay you will be eared for. Yonre truly, A. C. BKAilLKY.
U36 P araarr.
It wss intended that 1 should be appointed special

agont in the Attorney General's office, and sent to Ml
Louis to continue toy work, and here is the key of the
cipher that was given to me to communicate with.
[The witness hero produced the original ot the cipher,
published in the Xxw York Hkrai.d on Pebrtuyy 10. J

TUK IKTSXDSU ArrolXTMKJir.
Q. Were you appointed In the Attorney General's

ofllce? A. I was not, but I was to be appointed and 1
had a card Irom the President to Attorney General
Pierrepont similar to the one I had to Secretary
Chandler.

y. A card asking to have you appointed special
agent? A. It did not say ao; It said, "This Is the man
ol whom 1 spoke tor that appointment," or aotnetbiug
to that elfecL

y. Why were you not appointed? A. That was about
the 16th of December and the Attorney General de¬
layed the appointment from day to day and finally
went oil with the Cvngreaatoual excursion to Philadel¬
phia and when he came hack he was detayod; 1 re-

purled to the President two or three times that the
appointment bad not been made, and 1 finally fbund
out that the Attorney General waa in consultation with
the Treasury officials, and he said that he had ascer¬
tained that Mr. Dyer wouldnot consent to my working
In Ins olllco any longer; I asked the Attorney General
how ho knew that; ho told me that ho had bud a con¬
versation wttn, as he expressed It, a high oillctal that
he met frequently; I asked htm why he had disclosed
my name to that official. and said to him that III was out
there and the District Attorney waa uilmioa! to my mis¬
sion 1 could fnd it out myself, be said that he had cas¬
ually mentioned It, that Una official had oome to his
house end they bad had thta conversation;
he said he bad my Instructions nil written ont to send
me to SL Louis, and ho asked me III wianed to go
there under the circumstances, end II 1 thought 1
coo Id be of any use. Now that I knew my mission (
said that I didn't think 1 could 1 reported that to
tho President, and it was decided that 1 could not be »f
any service under iho circumstances If 1 was appelated
in the Attorney General'* office.
4 And the object of year going was to ret held of

the testimony ? A. It was to aec what was going on;1 had ao intention of taking &s pMttmeajr,

Q. la this elpktr la Lackey's hand*..nag? a.
Moot of IL

W. Did your aver communicate with I.ucker by
mean* of ibis llyharT A. I <1 ivi Mi because I wu
aoi appointed by the Attorney General to go out there.

COMMC Ml*ATI NO WITH TIIK rKKOlOfcNT.
Q. Bow did you communicate the lnu>riiiatiun to

the President that you bolirvcd lliul Babcock wee

guilty r A. 1 wool tUree times aud tried to bare au

interview witb Iniu and tailed, and then I put the
thing la a shape that I could get It to him; I got It to
bim through a newspaper; 1 put it id that way because
I did not care to trust anything in writing in the
bands ol any one there to go to llie President; I had
made up my mind that the ease was iu such a shape
that I could do nothing further on it and 1 dropped it.

lb What newspaper did you make thai publication
inr A. In the Nkw Youa Hkualu. I marked a copy
and sent it to I lie Presided und 1 have reason to be¬
lieve that it reached him.

y. In your conversation with Babcock In regurd to
this matter did vou say lo hiiu thai you hud prool ot
bis guilt? A. No, sir. 1 told hliu what evidence ilisro
was. Other evidence came in just before 1 kit there
and 1 told hliu what the cvidonco was, so lar as 1 knew.
He repealodly said lo me that there were papers and
telegrams of his, which, II the prosecution gut hold of
it would be slmost Impossible lor bnu to explain. I
saw biut frequently lor a period of perhaps threo
weeks.

y. Who paid you for the services you rendered out
there? A. 1 received very little pay iudeed; perhaps
$2ua It was putd to mo by Mossrs. Bradley uud Bab-
cock. When 1 weul away iroui St. Louis L hud given
up the case; but when 1 received this communication
Irom Br. Bradley I gave up a position that was paying
me about $^U0 a mouth lo come ou hero, and theu,
alter a delay ot about Ave weeks, 1 received tills up-
po.niiin.nt iu the Interior Do|uirimeui, and three days
alter 1 communicated this information lo the 1'reslUeul
1 received my coup*.

y. Were you lo'be employed In the District Attor-
ney's olllco at 81. Louis by Bradley, l.uckey uud Bub-
cock lor any nlhor purpose than lo attempt to pruveul
tbo conviction ol liabcock? A. Tbal was wbut they
understood, but the President did not understand it
tbut wuy at all; at least 1 believe be did not; be said
to me ibil be wished uio lo sou what was going ou, aud
il'there was auy attempt mads lo introduce lorged or
talso testimony, or any projudico against the deleudaul,
that ho wished lo kuow It, and 1 was lo make my re¬

ports to Uio Attorney General, and that II General
Babcock wus guilty he wuuled him punished; that is

what the President said Irom the start.
y. Did yuu tell the Attorney General that, in your

opinion, Babcock was guilty ? A. 1 bud not urrlved at
tbut point at that time.

y. Did yuu at any time tell him that? A. No, 1 did
not.

y. Did you ever till It to Luckcy ? A. 1 did not.
y. Did you ever tell Bradley so ? A. It was not

necessary; ilioy lulty understood the case.

y. Do you mean by that mat they knew bo was

guilty ? A. 1 do not say that; thoy, however, thought
tuero were many documents in existence thai it would
be very difficult lor Ultn to explaiu.

y. Did you ever tuke buy documents out of the Dis-
trtct Attorney's oUlco tu Si. Louis? A. I did ou oue
occasion.reports, uotus aud memoranda In regard lo
ibe Avery mailer.but ihcy wore cbletly mailers thai
bad boon published before; 1 liavo explained Ihut all
to the District Attorney lo his lull satisfaction ; VI be-
lievo 1 took one telegram away irom there, a telegram
from Blulord Wilson, but that has all been explained
to District Attorney Dyer; ho understands tbo wholo
matter, and was pcrlccily satisfied with tbe oxplaua-
lion.

y. lie was entirely satisfied with your conduct in

trying to get his papers away Irom him? A. Well,
there Is nn understanding there, aud that I do not
kuow that It Is necessary tu explain to the coinmiiteo.

y. I do not care ubout it tfu would he detrimental to
the public service. With whom else did you have
any negotiations here In Washington with relerence to
the Babcock mailer, save Luckcy, Bradley, the Attor¬
ney General and the President? A. Hta counsel, Mr.
tilurrs; uoue other that I remember.

y. Did you never have any Interviews with a lawyer
named Cook about this matter? A. No, 1 do not know
bim.

y. Or wltb n man named Benjamin? A. 1 do not
know bim.

TUK ATTORNKY OKNKRAL'S POSITION.
y. Do you know a clerk ot General Babcock? A. I

do not know bis uuiue; I know one by sight, rather a
deal man, with spectacles; 1 never had any consulta¬
tion with lum about It: 1 never moimoned our busi¬
ness in that ofilco ut all; llio Attorney Goneral seemed
to be averso lo this arrungement from the fact that he
delayed my appointment Irom day to day.

out tbero toy. That is, he was averse tu your going oi
play the spy on Golonsl Dyer? A. Yes, ho seemed toI""/ *"v"IV . J uu ow,waaawwa »w

bo; 1 went directly from the White House to the At¬
torney General with that card from the President and
1 staled to him uxaotly what fie Prosidtni told me.
tbal 11 there was any Innocent parly to be prosecuted
ho wished to know it, and that If Babcock was guilty
lio wanted bim punished; the Attorney General said,
"I intended to commission yon to-day, but
an otnclal came to my bouse last night.
I will say a very high official, whom I met upon special
occasions;" I understood bim to mean tbo Secretary
of the Treasury, and 1 pointed out of tho window
where we were sitting toward the Treasury Depart¬
ment und said, "If yuu havo suid anything in that
quarter tboro is no use In my going;" tho Attorney
Ueueral said, "It Is uot the Secretary, but it Is a high
official, and," said he, "under the circumstances, It is
no nse for you to go out there;" I said, "No, but you
ought to have let me find that out lor myself "

y. You kuow theu that tbe bead of tne Treasury De¬
triment would not have approved of your going oat
here to play the spy on District Attorney Dyer? A.
Most assuredly.

TUK rUKSIOKNT'M UBJSCT.
Q. When you got that card from the President was It

understood between you and him that tne purpose of it
was to get you an appointment ? You were to go lo St.
Louis and tnrough the Dlstriot Attorney's office and to
ascertain whether there waa any evidence that would
show Baboock's guilt. Was that the object of tbe
Pretideul in sending you there ? A. The object, as 1
understood It was to ascertain whether there was
any reasonable ground for believing General Babcock
guilty, and tbat If that was so the President wished
to know It, and It be was Innocent and an attempt
was being made to make political capital out of It, or,
In other words, lo persecute an innocent man, tbe
Prerident wished to know it; hut he trusted In my
iudument and 1 was not to report to him but to the

. parS \hei

Attorney Ueuorai.
y. According to your Judgment (be object of the

President in sendiug you mere wen n proper one
to ascertain whether General Uabcock waa guilty, but
under cover of that appointment the Attorney General
and Bradley, Luckcy und Uabcock were going to u>e
you lor tho purpose ol destroying evidence f A. Mo;
not the Attorney General.

y. But the others.Bradley, liabcock and Luckey.
wished you to go there and destroy tho evidence 1 A.
Yes, they wished me to do that; I will say here, how¬
ever, that I had no intention ot going there belore,
because I thought my flrat duty was to the President,
and. If I found afterward proof ot Baboook'a guilt my
intention was, as I proved by my subsequent action,
to imorin the President of It as be had requested.

y. And as soon as you did inform bun you were
turned out of the position you bad recoirod under the
Interior Department? A. Yes; I do not say, though,
tbui the President had any band in canoelhng my
cornmission; 1 only state the fact as it ousts.
The witness produced the letters of dismissal, wblcb

were read, as follows:.
llarABTSKST or tub Ivtkbiob, Pernios Orrica, i

WasHtxuTos, D. C.. Peb. 15, 1OTH. f
Sia.You are hereby directed to return at oure to tide

office all the official papers in your possession. Very respect¬
fully. CHaRLKK K. HILL.
Cassias 8. Bill, No. 1,<I37 Chatean avenue, St. LkiqIs.

birinsE.iT or tus Ibtubiob, l
Urrics or tub sacasraar, ;.

Wsihisoto*. 1). C., Peb. 1m, 1*70. )
Sib.Your services as elerk of class 1 in the Pension Of-

ke will be dispensed with on and alter this date. Respect¬
fully. Z. CHANDLER.

I will stale that on my arrival at St. Loula, on tha
night ot the 14th of February, I had a consultation
with District Attorney Dyer at his housn, at which
there were present Mr. Day, whom I believe I knew in
this city, and Mr. Eaton, aasiatantcounsel; I explained
all thia matter to Colouei Dyer aa fully as I have ex¬
plained it to the committee, and lie understood what I
waa doing; be kDew a groat deal or what was going on
ol which it is not noce»iary to stale to the commit¬
tee.

mi. RnnauAir'H upiort* at sr. locis.
Q. You were employed on both sidos then? A. No;

hot at all.
y. I thought you said that Colonel Dyor know what

you wcro doiug » A. He knew what 1 was doing; thorn
was an understanding, and when Roger M. Miurman
came out Irutn Mr. Bliss' office, in New York, he got
the hooks and papers in Mr. Hogue's case, aud u is
susceptible of proof that tbey wero turned over to Gcn-
eral Uaboock's couusel; and be furthermore attempted
to carry out, In tha District AUorney'a office, the mls-
aiou on which I waa to have been sent, but, I having in¬
formed Colonel Dyer of that mission, Mr. Shorman's
eflorts did not succeed.

y. What other persons were employed by Uabcock,Bradley and I.uckey in this same servicer A. I do not
know of any other; 1 wish the committee to draw the
distinction if they will that as loug as I believed Bab-
cock innooent I was willing to help him, but as soon as
1 believed him guilty.

y. You threw up the spongef A. Yea.
y. Have they paid you any more since you threw upthe sponge 1 A. No, air; 1 have never met them since;1 have understood that they desired to sea me aevorai

times.
y. Did yon ever have any communication at all withthe Secretary of the Treasury shout this mailer f A.

No, sir; 1 had noma with Buliord Wilson belore I went
to Ht. l-oula

y. Were you careful to conceal your movementsfrom Secretary Brtstow ? A. At the time of the Incep¬tion ol the plan aud until It arrived at the point 1 nave
stated I waa.

y. Did you over nee any otbar telegrams that passedbetween Babceck and tha members of tho WhiskeyKing, aava those that were given in evidence againsthint r A I have never rend the evidence fully, but Ithink tnere were other telegrams that 1 saw that wero
not introduced in the case; I saw them In ColonelDyer's office; 1 think there were other tele-
grama Irom the lact that belora Bradleyleft Ml Louis It was desired that I should beparticular to set bold of any telagrama signed "B.Finch," or "Ballllneb ;.. 1 never saw them, but after I
got here General Uabcock told me that when be eame
to think of it be thought there never bad been anywith that signature sent to thnt quarter.y. What waa the signature that he used in that qnar-terr A. "Bab," aod sometimes "Sylph;" 1 never saw
any other signature than "Syiph" and "Bab."

y. Why were they not given in evidence r A. I can¬
not ssv; Irom what I heard in 84. Louis 1 think an
attempt waa made to introduce them, but tbey were
bought out bv the deienca.

tub ctrnan rtisuaasn in the ribald
Q. Wss it thiA cipher that you published in the Xnw

Your Hskald, February 10, which enabled Mr. Dyerto decipher the despatcaesf A. I do not know that-
they did not give the key to the cipher in mat article,'but it was declared two days afterward is a paragraph -

It is a double cipher; the words ere misspelled and'
placed in n certain order, and It would he vary dtAoult
to qootpher them without n key.

Q. Vu any other member oI the PrwMut ¦ house¬
hold implicated. itvt General Babcock ? A. General
BabcocK and Colonel Luckt-y; I ilvu'l lllliik Colonel
Luckey hud anything to do with the wbukey uullif j
I never raw the slighted evidence ol It
Q Thou, u.i I uuder-Uud it, you, ltubcock, Bradley

and Luckey wore the parlies to the scbenio f A. Yet,
air.

Q. And the only parties? A. The only parties; I
don't consider bis counsel as parties.

g. Did you never eve any other person In the Presid¬
ent's house,with reference to this mutter, savo General
HubcockandMr Darkey? A. I don't think I ever
spoke to General Hut.cock about it in the President's
mansion; I generally met him ut Ids residence, or st
his rooms on Pennsylvania avenue; 1 went there
opculv.

(J. Do vu know anything about the puhlicatlou of
the Attorney General's instruction-* In the District
Attorneys? A. Nothing, whatever; I had nothing to
do with tho Attorney Geuoral's otllce after uboul tho
first ol the year.

(J. You nover saw the written instructions that tho
Atloruoy General had prepared lor you, wbeu you were
to go to St. Louis? A. 1 did not; 1 know* nuthiug
about tliem, only what ho sluted to uie, that he had
prepared them that was ut his residence on Vermont
avenue; I met hlin there unco or twice.

g. How did you nuppeu to be ut til. Louis wheu Mr.
I-tickcy came out there? A. i lived there leni|>orurily.

Q. Did you go to see Mr. Luckuy, or did he ooiue to
see you? A. 1 wont (o seo Avery, aud Luckey was
there; i knew ill in previously.

g. How did tbusc negotiations commence between
you and Luckey ? A. on account of my negotiations
and interviews with Avery; Avery hud been s good
friend of mine in the depurim ml, und ut tbai nine t
believed him to be iunoeent, una 1 ulwsys believed so
until bo inado a sfatetneut to me ut tbo Llndcll Hotel
Just belore he was convicted.

PKOIIISKS OK PAT.
Q. Wus tnero any hurguiu betwesu you and I.nckev

as to wtiut you wcro to receive In case you got that
evidence r A. No, sir; I made no bargain with him
whatever.

g. Did ho over make you any promise as lo what
they would pay ? A. lie did not. iteluro he lell St.
Louis lie said thut of course 1 would be very liberally
puid; 1 iold him 1 did not cure for thut.

g. Did Llabcock make you any promise in regard to
It? A. Not there ; lie did here lie said 1 would bo tib-
erully paid if 1 got the evidence of!'; it was not so
much thai i was working in bis interest as tbai I re-
garded tho whole matter as a political move at that
time, and I desired to serve my old commander If I
could; 1 have very lllllo aciiuuiniauce with Geueral
Kubcook, and I had no special interest or sympathy
with him.

g. Do you think lhat If General Babcock hud been
an innocent uiuu he would have wuntud you to tuko
those papers and destroy thein 1 A. Well, 1 have re-
Heeled ou that matter a great deal; ho stutcd to mo
thai his letters were cupable ol a double construction,
and 1 thought that a ntun in lunnliar correspondence
might write lettors that could be miscoustrued; I
knew that a very innocent expression in conversation
Is sumoiiuies miscoustrued lo nteun something very
different from whsl is Intended, but ihuro seemed to
bo a great deal of ibis.too many ol these misconstruc¬
tions.

g. Did he ever toil you any purtlcular thing thut
he wanted you lo gel ? A. After f spoke to htm about
tho despatches signed "Bullfinch" or "it. Fundi" ho
said he did not think he had ever sent anything Willi
that slgualuro to that quarter, but be wanted all there
waa, everything.

Q. You were to tako those bodily from tbe District
Attorney's ollico ? A. Thut was the understanding.

g. And they were lo be destroyed? A. Yoa, but I
never agreed to it.

MOSS suspbkrd's bkothkr-im-law.
Mr. Blackburn.Do you know who Bradley Is? A. I

believe lie Is a brother in-law of Mr. A. it. Shepherd
here; be was sent out iboro Just to be ou tho watch,
as he explaiuod lo me; ho was ueung us ono ol the
counsel, 1 suppose.

g. Have you detailod fully the iutorviews thut oc¬
curred between you aud Luckey in St. Louis relative
to your employment for tho purpose winch you liuve
Indicated? A. I think I have; ho stated lo ine thut
Geueral Babcock was Innocent; that it was simply a
blow at the "old man," and I Iclt to myself at tbe
tuna

g. Whom did ho moan by tbe "old man," and whom
did you meun ? A. The President.

g. Mr. Luckey sold that General Babcock waa Inno¬
cent, and yet they wanted your services to get certain
papers out of tbe District Attorney's ofllco ? A. That
is what Bradloy proposed. Luckey told mo to consult
with him. Ho told me to gel oat all tbo evidence there
was.

g. Did Luckey tell you the same thing ? A. Not at
that time.

g. Did he not at some time tell you that they wanted
to intiko away with oertuln proofs ? A. 1 don't think
It cumo up exactly In that shape, but It was Intimated.

g. Did Luckey tell you In these, conversations any
thing about Secretary Bristow or bis connection witu
tbe prosecution ? A. There was a great deal ol con¬
versation In that regard: I suppose that the bulk of
tbe conversation tended that way at that time; Mr.
Brlstow'a agency was more lutluiated In tbu oulx of
tbo conversation than expressed; It wus put iu ibis
way:."This is simply a blow at tbo old man, tho
President."

g. A blow from whom ? A. That was understood.
from Hrisiow, because Brlstow'a Irieuda are very
zealous there.

A BlUsTOW MOVKMKXT.
Q. Tho question between Mr. Luckey and yourself

waa A. (interrupting!I understood it as a Urialow
movement in the start.

g. That BrtstoW waa persecuting tbo President
ueral Babcock f A. That the whole matterthrough Geueral

was in f ho interest or General Bristow.
g. Did you learn from conversation with Uaboock

that that waa h is view of the matter?. A. Ob, most
assuredly.

g. Did he tell you that? A. Yoa, air; that waa talked
over several times.

Q. Then it Is true that all the friends of General
Baocock that yoo ware In consultation with ndvunoed
that view.that it was a war waged by Secretary Bris¬
tow through General Babcock on General Grout? A.
That was it, and mat was the reason I went into it at
tbo start.

y. Do you know who sent Mr. Bradley there f A.
He told me tbnt Orueral Babcock seut bun.

Q. l»td Mr. Shepherd bare anything to do with itf
A. I uuver beard bis uauie mentioned in IUj cue.

Q. Did you ever have any conversation with the
President about ibis matter other than what you have
detailed)' A. I bud three or four interviews with the
President; up to the Uine I bad my last Interview I
was tlrmly of the belief that llubcock wu Innocent.

Q. In any of the interviews that you had with the
President did you ever loarn from him as you did from
llabcock and Luckey that ho bold ibe aume views of
this prosecution tbnt they did 1 A. The President wu
very reticent; be said very little; he only went on that
if llabcock was lunocont he did not wish to soe him
persecuted; he seemed to inuko a personal matter in
regard to tieneral Babcock, but did not seem to have
any biu whatever In regard to himself.

Q. Wa« there over anything that tranapered be
tweau you and the Proaidcnt to show that he shured
tha snnie opinion that those otner gentlemen ex¬
pressed to you In reference to Mr. Brtstuw 7

A. No, sir.
I'mcacurnox or iawock's olilt.

Mh. ltoaw.Ns.Thu remark of tieneral ftabcoek that
he did not lliiuk bo bud sent any telegrams signed
"Uulilnch" to that quarter lead you to iuler thai he
bad sent such telegrams to some quarter ?
A. Yes, most assuredly it wu understood.
,(l There wu a systemstiosl contrivance on tbo

part of tbo Indicted man to suppreu the testimony
against him 7

A. Yes, air.
Q. Did ho snppresa a portion of Itf A. Yes, u I

understood; 1 don't know of my own knowsledge.
Q. You supposed, from the kuowlodgcd you derived

from bun and hla Irionds u to tbo tracks he wished
covered and tbo ovldence bo wiahed suppressed, that
he wu unquestionably guilty If all tbo facta wero
known? A. That is the way t understood It; I duu't
think ho had any delicacy in rtgaru to my thinking
ao; there seeined lo be a dual loeling in tbo matter;
the President had one lino of looting and tUey another.
Q You do not think tho Prealdeot had anything to

do with ihla attempt to cover up tha track* r a. Not
at all.
On cross-examination bv Mr. Danrord, the wltnoss

stated tliul he had communicated to Colonel Dyer,
pending tho Habcock trial, everything now given to
tho commiltco, and that ho understood that he was to
have been called in rebuttal II Lackey and somo otber
witness, whose name was not mentioned, had been
called lor Babcock, but u they were not called, neither
was he.
By Mr. Danford.Does that article in tbellxitAU)

state that you tngaged to act as a spy on Colonel
Dyor? A. It did.

WHAT MS. CltAHDLKB KMBW.
Q..Do you not think that Secretary Chandler did

exactly right in dismissing you then? A. Now you
have ukod me a plain question, and I will tell you that
Mr. Chandler knew exactly what I wu employed lor:
he uked me what I weut to New York lor; said 1, "I
went there on tnattore connected wiin tieneral Bab¬
cock;" said ho, "did tieneral Babcock know you went
there 7 said I, "Ho did, because 1 wrote lilm a letter
before I left;" that is ail tbo eonverution we had; I
don't know that ho knew the details of my ill. Louis
employment, because I uked him if it was necessary
lor in# to go Into details, and he said, "no."

THE "DISCOURAGING" LETTERS.
WASittsorox, March 31, 1878.

Mr. Lork, of Now York, from the Committee on the
Judiciary, to-day submitted a report on tha resolution
referred to that committee in relation to tha latter Bent
by the Attorney Oeneral lo the United Slates ettorneyn
at St. Louie, Chicago and Milwaukee. That part ol the
letter to which such resolution more particularly re¬

ferred wu u follows :.
"1 write thle by way of abundant caution, for I am

determined, ao far as Ilea In my powar, to have these

proeicatlons so conducted u that when they are over

the honest Jodgment of the honest men of the coun¬

try.whleh la sure In the main to be Juat.will My that
none have been proeeculdd from malice and that no

guilty on* has been 1st off through favoritism, and that
no guilty one, who has oeen proved guilty or oonleased
himself guilty, baa been suffered to escape punish¬
ment."
The Committee then say:."Asan accomplice, tram

the nocsully of the cues confessed himself guilty, be,
of course, under such determination, could not escape
punishment although he had or should furnish evi¬
dence essential to the governmeat. It has net been

claimed, and will not he, that any proposition had boon
made to allow a guilty man to escape puaiabmeat
merely beoeuse be had confessed himself guilty.
Thsealers it was that the determlaaMon of the Attor¬

ney Oeneral mm sadeistoed to iMtado aeaampUaee

who, coofessjng their own guilt, hod or ohowti ptt
evidence against Ut«ir associates io crime. It was witi
Ibis view tbal the Attorney Meneral was 'requested t«

inform the House by what authonty and for what par-
pose be recently gave instructions to bis subordinates,
alleged to be in contravention of tbe long established
rale relating to the testimony of accomplices in crim¬
inal actions.' To ibts request tbe Attorney General,
among other tbiugs, replied, 'No Instructions bare
been given by tbe Attorney Geueral to bis subordi¬
nates In contravention of any rule relaiing
to tbe teuiinony of uccom|>hcct In crun-

inal actions, and no instructions that had
any such purpose or Int-nt, nor instructions io whack

any such purpose could ho fairly attributed.' In or¬

der that the jwisiUon ot tbo Attorney General might bs

'lully, fairly and truthfully before the committee' be
has contented that the peraon to whom It wai ad-
dressed might lay before tbe committee parts of a let¬
ter written by tbe Attorney General relating to bit let¬
ter to his subordinates ae lollows:.
" Tbo letlor was occasioned through numerous

representations pressed upon tbe President and
tbe Attorney General by private letters, by
newspaper slips, by personal a.-s--rtlous and by
me staiemenls of one of tbe oldest supervisors ol lbs
Internal Revenue, that bargains were going to be uiade
with criminals, not Irom any need of their testimony,
but In u manner likely to bnug groat scaudal upon lh«
administration of Justice. As a precaution agalust unj
¦uch possible wrung the letter was written, aud bud li
not lalien upon excited tunes it would not have received
any other interpretation. Before tbe Navy trials now
pending are over I apprehend that it will appear tbal
the caution w as uuuu too soon or too earnestly ex¬

pressed. In the administration of criminal justice
when the great power of the t uned Stales is brought
to bear, und when human liberty and good
repute (more dear to honorable men than life)
ore at stake, it requires caution, clrcuuisnucliou und a

steady Judgment to see that wrongs ure not done
which cannot be repaired, und that criminals ahull uut
successfully combine to sbield theuuolvos by charging
tbeir own crimes upeu innocent men. These state¬
ments arc ai.-o contained In tbo letter of tbo Attorney
Geueral to ibe subcommittee, which is also herewith
submitted."

In Urn light of these statements there can be
no dispute about the tact. The Attorney Geueral,
to provent bargains with criminals likely, us he ssys,
to bring great scandal c-n ilio administration of Justice,
aud, a- a procautioa against hu.v such possible wroug,
wrote the letters, unu asserts thatcautious clrcuuispec-
lion and Judgment were required to see that criminals
should not successfully combine to shield themselves
by charging ibetr own crimes upon innuceut men.
'l borelorc, it became necessary to notify his subordi¬
nates ol his determination that the prosecutiuus
should be so conducted that when tboy were over it
should appear that "no guilty one who had been proved
guiity or confesMd himself guilty bud been sullered to
escapo punishment."
The Attorney General sends to this committee a copy

ot the letter ot October I'd, irom the -Suerotary of trio
Treasury to Uiuiord Wilson, -Solicitor of the Treasury,
then at -SU Louis, in which, alter stating that it was
not easy at this distance to say what, if unything,
should be conceded by the government in particular
cases In order to reap greater iieoetlts in others, and
that the District Attorney aud his associates on tho
ground are In-tter qualltled to decide on such ques¬
tions, tho Secretary makes certain suggestions
In entire harmony with the principles of luw licreiu-
ulter stated, und in which letter It appears tha At-
torney licueial concurred. It is not explained why tho
Attorney General wrote tho teller ot the gtlih ol Jauu-
ury without tho concurrence ol the Secretary of tho
treasury, who nas by law tho supervision ot prosecu-
Hons in revenue cases. The question, therefore, arises
whether tbe Attorney Geueral, in so instructing bis
subordinates, acted in contraveullon of tho long ostuh-
lulled rule relating to the tostimony ol accomplices
in criminal actions. The testimony of accomplices
bus been used against their uasociatca from the early
ages of our Jurisprudence. The evideuco of accutu-
pliccs has at all ttnos been admitted, elthei
Irom a principle of public policy or Irom Ju-
dlcial necessity, or irom both. Tbe geueral
rule is that a person who confesses blue
sell guilty is a compcicut witness against bis partners
In guilt. (Barbour's Criminal Law, 424). Archibald, in
bis Criminal Pleadings and Kvidence, page 164,
slates:."An accomplice may give evideuco against
those jointly guilty with hltn; but although in point
of law they may be found guilty on bis testimony
alone, yet in practice it is urn usual to couvict on tbo
testimony of an accomplice, unless confirmed la some
material purl by the testimony ol other credible wit¬
nesses." The nocessity of such a rule is apparent.
But tor conspiracies to commit crime very lew of the
gigauiic crtiuos which starilo extensive communities
could be committed, und comparatively but little crime
would be commuted.

In tho cases to which the letter ol tbe Attorney Gen-
oral relates, conspiracies ure essontlal to tbeir exist¬
ence. When each conspirator knows that any oue of
the necessary accomplices may gain immunity by re¬
vealing the conspiracy It leads blm to bvsitute, and
alter the conspirators have committed tbe crime for
which tbey combine, It is very difficult, If nut impossl-
ble, until one or more of their number seeks the mi-

rounl.y given a witness for the State to bring Ibe con-
spirutors to Justice. Preventing accomplices Irom
testifying In regard to the conspiracies la
question may deprive tho treasury ol millions
more than has been lost by transactions such as tbal
which bus recently startled the nation. "An extensive
agreement uniong atrocious criminals is prevented by
tbe rule." « . e "(i makes iheui perpetually
suspicious ol cacb ottaor and prevcuis tbe hopeless-
ncss of mercv from reuderlnu thcrn Uesnerate. " (Arcbl-
bald, page 164.) .But tho Attorney General an-
iwora tbal he Intended only to prevent
criminals irom combining "to ahleld themselves

Z charging their crimes upon innocent men."
iwdoes be know, particularly at tbla distant point,who

arc Innocent men r Docs he judge Iroui their apparent
respectability or high olllclal position r or the classes
of apparently respectable cltisens and high offloials
many have confessed their guilt and others have bee*
proven guilty. Did not the high officials and appar¬
ently respoctablo citizens at flrst vigorously protest
their innocence!' Why did not the Attorney General,
ua did the Secretary of tho Treasury, allow some
discretion to bis subordinates? Why did ue say
that no guilty roan who confesses himself guilty
shall bo allowed to escape punishment,'
when by the ueccssary lores or the language ac¬
complices are Included t It will not bo claimed tbat a
person oan testily as an accomplice without con lotting
his own guilt. But the law tarnishes a perieel answer
to the position of the Attorney UeoeraL An accent-

pllco is entitled to no immunity, because he chorgen
outers us co-couspiraiora. All promises of fltvor of
pardon are conditional upon his lolling the truth. A
lalse accusation would only aggravate his punishment.
The Attorney (loners! is nut willing that tne truth ot
the accusation shall be sett ltd by ajury to the satis-
taction ol tne Court, and then the ancient rule of law
should bo applied in lavor of an accompllco who twill
the truth; bat he instructs his subordinates tbat n«
guilty mun, so confessing bis guilt, must escape pun¬
ishment. The law le laid down In Arebbold, page
164:."Accomplices are admitted to give evidence un-
dor an implied promise ol pardon ou condition of thelf
making a lull und lair contortion of the whole troth.
tbat Is, or all the offences about which they might be
questioned, and of all their associates In guilt,
This implied proai'se arises Irum the con¬
sideration that the witness, who is nol
bound to criminate himself, does so to discoval
greater offenders, and upon the performance of tbs
condition to th« satisfaction ol the Court lie aeqwtrei
an equitable title to a pardon." Bee also Peop u vs.
Whipple."I'pon a motion being made by the publlt
prosecutor lor tho udrouision of au accomplice to tea
lily, the Court, under tho circumstances of the case,
will admit or disallow the evidence, as will most effect¬
ually answer the purpose ol Justice." (Barboar's Grim.
1«AW 424 |In'Arch bold, ISA 6, It Is slated:."U may be safe
and advisable for tbe Judgo to iul»rm him that If h«
con iucih himself fairly in every respect and discloses
the wbold truth concerning tbe gnllt ol himself end hll
associates his punishment may be mitigated, and thai
perhaps ho may obtain a pardon, e e . That litl
confer.-ion. testimony and disclosure must not only i«s
perfectly voluntary, but that it must be found strictly
true. Tbe prerogative of pardon is In geuoral n matter
of pure discretion, but there are certain cases which
come with so strong a clultn lor indulgence that they
are seldom if ever resisted of this nature is the Implied
engagement of immunity to accomplices who bring
their associates to Justice." But under the rale laid
down by tho Attorney General, the legal adviser ol lb*
President, based upon allegations made to tbe Treat
dent sod himself, these rules nre of no avail Tbe sub
ordinateg of the Attorney Oe.eral would be guilt)
of a perfidy unknown to an honorable profvs
slon should they permit accompliree to teetify without
Informing them that they could expect no lavor,
although both the Court and jury should be convinced
that they told the truth. All experience has shows
that without auoh expectation accomplices will nol
testify, and existing conspiracies to oornmll crime in si
not only go on witn immunity, bat new conspiracies
may be organised with comparative safety. It if alleged
that tbe letter of tho Attorney General had tbe effect
of suppressing testimony in a recent Important cast.
Tbat tne defendant in that case understood it would
havo tbat effect appears irom tbe fact statsd by the
Attorney General; that sttch defendant distrusting, per¬
haps. ibe Attorney General bed surreptitiously mads
It public.
The committee recommend tba adoption of tbe fol¬

lowing resolution .
Resolved, That la the Judrtncnt of this Uonie "the low*

established ruin relating to the teetlmouy of acoomplieet in
criminal actions Is necessary to present combinations flag
criminal purposes and greatly aids In the disclosure of con¬
spiracies to rottinm crime, end that the letter of the Attor¬
ney General to the district attorneys of tbe Tatted ttteta*
residing in St. lands. Mdaaukee and UhiOago, dated the
atltb day ot January. A. II. 107", stating the determination
of the Attorney General, that no person confessing himself
gnilty should escape punishment, (a 1stI contravention of seek
role 'and that tlic Attorney General should ImmediatelyInstructions covered and Implied hp the aa»revoke the
nuuucemeatoi such determlustlen.

DUMMY ACCIDENT.

Tb# drat accident on tba track awaed If tba KrM
Railroad Company on Nortk yiftn street, William*,
burgh, occurred yeeurday moving A dummy onb-
iidetl with one of Hayemeyer 4 Rider's trwek% tb*
driver of which, Charles Roylstrwwe, wa* throws I*
tba ground, when tb# truck passad ovar bis body iw-
turing him asve rely. Re was conveyed to hit r sal dawon.
lo. its Consnlyaa atraet, awd aStsadU kg naeTkHV

.nrgeoa lomael A Brady,


